
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

RIJEKA, IVANA ŽORŽA 17A 

KLASA: 007-04/23-02/3 

URBROJ: 2170-1-56-23-7 
 

 

S K R A Ć E N I    Z A P I S N I K 

s 20. sjednice Školskog odbora održane 12. srpnja 2023. godine 

(utorak) u 18:00 sati u učionici broj 38 

 

Sjednici prisustvuju: 

1. Daniela Jugo-Superina, predsjednica,  

2. Mirjana Palada Kmetović, član iz reda Vijeća roditelja, 

3. Stela Bakarčić, član iz reda Radničkog vijeća, 

4. Jasna Domić-Stanić, član iz reda Učiteljskog vijeća, 

5. Ana Štitić, voditeljica računovodstva i 

6. Vedran Kosovac, ravnatelj. 

Odsutni: 

1. Saša Jurešić, član iz reda osnivača - opravdano, 

2. Aleksandar Bulog, član iz reda osnivača – neopravdano i 

3. Katherine Trinajstić, član iz reda osnivača- neopravdano. 

Predsjednica iznosi kako do današnje sjednice nije odgovoreno na zahtjev za razrješenjem 

članice Katherine Trinajstić od strane Gradonačelnika Grada Rijeke i predlaže da se pošalje 

požurnica, koji prijedlog svi prisutni podržavaju. 

Zapisnik vodi: Ines Sajko, tajnica škole 

Nakon što je utvrdila da sjednici prisustvuje većina članova Školskoga odbora, predsjednica 

predlaže sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika,  

2. Financijski izvještaj za razdoblje od 01. do 06. mjeseca 2023.g.- prijedlog i usvajanje, 

3. Izvršenje financijskog plana za razdoblje od 01. do 06. mjeseca 2023.g.- prijedlog i 

usvajanje i  

4. Razno. 

 

Predsjednica poziva članove na eventualnu dopunu dnevnog reda. Ravnatelj dodaje novu točku 

– Davanje prethodne suglasnosti za aneks ugovora o radu radnici A.J. Svi prisutni jednoglasno 

usvajaju nadopunjeni dnevni red. Pod Razno teme su: nove informacije u svezi događanja 

tijekom ljetnih praznika, uređenja vanjskih dijelova Škole, programa Produženog boravka, 

Nacionalnih ispita,  i drugo. 

 

AD.1.Verifikacija prethodnog zapisnika 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Zapisnika s prethodne sjednice Školskog 

odbora održane 20.06.2023. godine.  

Članovi nemaju primjedbi na isti te jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji zapisnika s 19. sjednice Školskog odbora održane 20.06.2023.g. 



AD.2.Financijski izvještaj za razdoblje od 01. do 06. mjeseca 2023.g. 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Financijskog izvještaja za razdoblje od 

01. do 06. mjeseca 2023.g. i na isti nemaju primjedbe. Voditeljica računovodstva iznosi i 

obrazlaže najvažnije stavke, nakon čega članovi jednoglasno donose: 

 

ODLUKU o usvajanju 

Financijskog izvještaja za razdoblje od 01. do 06. mjeseca 2023.g. Osnovne škole 

Fran Franković 

 

AD.3.Izvršenje financijskog plana za razdoblje od 01. do 06. mjeseca 2023.g. 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Izvršenje financijskog plana za razdoblje 

od 01. do 06. mjeseca 2023.g. i na isti nemaju primjedbe. Voditeljica računovodstva iznosi i 

obrazlaže najvažnije stavke, nakon čega članovi jednoglasno donose: 

 

ODLUKU o usvajanju Izvršenja financijskog plana za razdoblje od 01. do 06. 

mjeseca 2023.g. Osnovne škole Fran Franković 

 

AD.4.Razno 

Ravnatelj iznosi najnovije informacije članovima: 

 Kraj školske godine – zadnji dan nastave, unatoč dojavama o potencijalnim incidentima, 

isti nisu zabilježeni, odrađen je sigurno i dobro, ključna reakcija Škole i prisutnost 

policije. Od 22 učenika koji su pohađali dopunski rad svi su je uspješno zadovoljili, a 

prigovora na vladanja učenika nije bilo. 

 Stela Bakarčić je navela kako je Škola dobila rezultate Nacionalnih ispita koji su 

provedeni u ožujku 2023. godine. Uspoređujući  rezultate koji su postigli naši učenici 

osmih razreda s nacionalnim prosjekom možemo zaključiti da su postignuti rezultati 

nešto viši od nacionalnog prosjeka. Također istaknula je dobre rezultate naših učenika i 

njihovih mentora na školskim natjecanjima, a rezultati i   imena učenika  navedeni su u 

dokumentu „Samovrednovanje rada Osnovne škole Fran Franković, Rijeka“. 

 u školskoj godini 2022./2023.Obnova Škole – ravnatelj iznosi da je obnova pitanje 

sigurnosti, upoznaje članove sa odaslanim zahtjevima prema osnivaču, a članovi su 

suglasni da se u ime ovog tijela pošalje dopis osnivaču. 

 Vanjsko uređenje Škole – dobivena je informacija od osnivača da će tijekom ljeta 

2023.g. na pristupnoj cesti Škole biti postavljena rampa, na košarkaško igralište će biti 

postavljeni reflektori sukladno projektu iz 2019.g., zbog kojih ravnatelj predlaže video 

nadzor na istim, svi suglasni, nitko protiv niti suzdržan. 

 Nogometni turnir – društvu Leona 2013 j.d.o.o. dan je termin od 10. do 15.07.2023.g. 

na raspolaganje nogometno igralište Škole, a zauzvrat će isto biti sanirano  o njihovom 

trošku, inicijativa je od Mjesnog odbora Drenova te će se isto održati u sklopu 

manifestacije „Dani Drenove“. Svi članovi su suglasni, nitko protiv niti suzdržani. 

Ravnatelj najavljuje potencijalno održavanje košarkaškog turnira Luka Zupčić tijekom 

kolovoza, što svi članovi primaju na znanje. 

 Novine u Produženom boravku– Zaključkom Gradonačelnika Grad Rijeke Školi je 

odobrena 5. učiteljica u Produženom boravku od školske 2023./2024.g., što dovodi do 

povećanja grupa, a ravnatelj iznosi kako je natječaj za upisu učenika u tijeku stoga će 

više informacija imati na idućoj sjednici.  

 

 

 

 



AD.5. Davanje prethodne suglasnosti za aneks ugovora o radu radnici Anitu Južnić 

Ravnatelj iznosi svoj prijedlog pred članove. Naglašava kako prelazak iz Razredne nastave u 

Produženi boravak nikako nije presedan, nego će se svaka situacija pojedinačno razmatrati. U 

raspravu su se uključili svi prisutni. Predsjednica poziva članove na glasovanje od kojih za 

glasuje 3 člana, protiv nitko, a suzdržana je članica iz reda Radničkog vijeća Stela Bakarčić, uz 

obrazloženje da ne zna stav tijela kojeg zastupa. Prijedlog nije usvojen obzirom da unatoč većini 

prisutnih glasova, tri glasa od ukupno sedam ne čini većinu ukupnih glasova.  

 

Donošenjem odluka i zaključaka iscrpljen je dnevni red i sjednica je završila s radom u 20:00 

sati. 

  

                                                                                                                PREDSJEDNICA 

                Zapisničar    M.P.   ŠKOLSKOG ODBORA: 

          

     ________________________           ________________________ 

               Ines Sajko, v.r.                                                               Daniela Jugo-Superina, v.r. 


